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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2019/20:497 EU:s vapenpass 

Tre jägarorganisationer i Sverige har anmält regeringen till EU-kommissionen 
för att regeringen vägrar acceptera EU:s vapenpass när skyttar och jägare ska ta 
med sig sina jakt- och skyttevapen till Sverige.

Riksdagen har gett regeringen ett tillkännagivande om att se över och ändra 
regelverket och därmed acceptera EU:s vapenpass, men ingenting händer från 
regeringens sida.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Mikael Damberg:

 

När tror statsrådet och regeringen att regelverket kommer att ändras så att EU:s 
vapenpass kan gälla även i Sverige?  

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2019-11-27
Besvaras senast
2019-12-04 kl. 12.00


